
Kiwa BCS 
湖南欧格有机认证



湖南欧格有机认证有限公司成立于2006年，位于“山水洲城”湖南长沙，是

专业的有机产品认证机构。公司由创立于1992年原德国BCS有机保证有限公

司设立的中国办事处发展而来，开展中国、欧盟、美国和日本等不同国家或

地区有机产品标准一站式认证服务。历经近三十年的有机产品认证领域实践

和探索，已为众多中国企业优质的有机产品进入全球主流市场提供了专业高

效的认证服务。

湖南欧格有机认证有限公司
Kiwa BCS Öko-Garantie China. Co., Ltd.
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Founded in 2006, Kiwa BCS China is located in Changsha, Hunan 

Province and is a professional organic product certification 

institution. It can provide operators with one-stop organic 

certification services in compliance with EU, NOP, JAS as well as 

China Organic Standard and many more. Evolved from the China 

office established by the former German BCS Organic Assurance Co., 

Ltd. in 1992, the company has being engaged and explored in organic 

certification sector for more than 30 years and has accumulated rich 

experiences and expertise in this field. Nowadays, the company is 

providing professional and efficient organic certification services for 

numerous Chinese enterprises and leading them to the global 

mainstream market. 
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Why
Kiwa BCS
Kiwa BCS是德国第一家获得认可的有机认证机构;

我们的分支机构和合作伙伴在四大洲为您提供服务。

Kiwa BCS是欧洲有机运动的先锋。为了确保认证过程中的高质量和独立性，我们始终

遵循“四眼”工作原则，同时以我们的专业度为您在有机认证的所有领域保驾护航。

由于新的欧盟（Reg）2018/848自2025年1月1日起对第三国的所有运营商都是强制性的，我

们自2024年11月1日以来已开始根据这项新法规和相关授权和实施法案进行有机检查，

当然我们也是授权法规2021/2325中列出的45个公认的认证机构之一。

   
除了欧盟有机认证之外，我们还可以根据德国和国外的各种公认的有机标准，公平贸
易和可持续性标准，提供国际认证。

我们能在有机生产的所有领域进行检查和认证：农户，加工厂，经销商，进口商，出
口商，仓库和包装商。

选择Kiwa BCS进行有机认证，您的产品可以顺利进入全球有机市场，并向客户展示您

对可持续性和产品质量的承诺。

为您和您的客户提供可靠解决方案可靠·专业·独立

Reliable Competent Independent
We Believe in Credible Solutions
Security for you and your clients
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Kiwa BCS is the first state-approved organic inspection body in 
Germany.

With our worldwide branches and partner companies, we can offer 
you our excellent organic certification services in all continents. 

Kiwa BCS is one of the pioneers of organic agriculture movement in 
Europe. In order to guarantee high quality and independence in the 
certification process, we strictly follow the so-called “four-eyes” 
principle. At the same time, we shall accompany you in exploring 
the organic market with outstanding expertise. 

As the new EU (Reg) 2018/848 is mandatory for all operators in third 
countries on 01 January ,2025, we have started organic inspections 
in compliance with this new regulation and relevant delegated and 
implementing acts since 1st Nov.,2024 and certainly we are also one 
of 45 recognized CBs listed in the delegated Regulation 2021/2325.

In  add i t ion to  the EU Organ ic  cert ificat ion ,  we can offer 
international certifications of organic products according to various 
recognized organic, fair trade and sustainability standards in 
Germany and worldwide. 

We can carry out inspections and certifications in all categories of 
organic production and for farmers, processors, distributors, 
importers, exporters, warehouses and packers. 

By choosing Kiwa BCS as your organic certification body and if you 
succeed in organic certification, you gain a relative smooth access 
to the global organic market and show your commitment to 
sustainability and prime quality to your customers. 
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有机产品认证
Organic Products Certification

GB/T 19630 
（中国有机标准）

USCOEA 
（加拿大等同）

Evaluation of organic input

（有机投入品评估）
Rich-selenium 
（富硒认证）

N O P 
（美国有机标准）

（瑞士有机标准）

K O C
（韩国有机条例）（德国协会标准）

Demeter 
(德国Germany)

EC 2018/848 
(欧盟有机标准)

J A S
(日本农林水产省有机农产品及

有机农产品加工食品标准)

KRAV
(瑞典有机标准)

FairTSA 
(公平贸易)

GOTS
（全球有机纺织品标准）

Kiwa BCS可以根据下列标准在全球进行产品认证
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Kiwa BCS is accredited for implementing organic products inspection and certification in 
compliance with following regulation or standards



According to incomplete statistics, Kiwa BCS is involved in the certification of approx. 
50% of all organic products in Germany. Kiwa BCS certifies about 450,000 operators in 
about 70 countries worldwide and has established long lasting stable collaboration 
relationships. Kiwa BCS is accredited to conduct organic certification in all 7 categories 
according to the new EU (Reg.）848/2018:

据不完全统计，Kiwa BCS为德国市场约50%的有机产品进行认证，为世界各

地约70个国家、近四十五万家企业提供认证服务，并与之建立了长期稳定的

合作关系。Kiwa BCS可以对下列类别产品进行认证：

A : 植物生产                    Plants and plant products

B : 动物养殖                    Livestock and its products

C : 藻类和水产养殖        Algae and aquaculture

D : 加工食品                    Processed food

E : 饲料产品                    Feed

F : 葡萄酒                        Wine

G : 其他类型产品            Others
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认证流程
Procedure for organic certification

收到申请表并审核完后，我们将

向您无条件发送报价。

Submit an application form to Kiwa 
BCS for organic certification, fill in all 
relevant details for Kiwa BCS review 
and consequently get the offer/quota 
for the certification. 

向Kiwa BCS提交认证申请, 您可

以在我们的申请表中输入您的相关

信息以获取报价。

After checking the application 
form, an offer without obligation 
will be sent to you.

Once you have accepted our offer 
and signed the inspection contract, 
you will receive an appointment for 
the initial inspection. At the same 
time you will receive further 
documents from us in order to be 
well prepared for the initial 
inspection.

一旦您接受了我们的报价并签署

了认证合同，便会收到首次检查

的预约。同时，为了方便您为首

次检查做好准备，您会收到我们

的其他需要准备的认证文件。

询 价
Inquiry

报 价
Quotation

合同签署
Contract and 

further process
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在首次检查时，将由我们的检查员通

过对您所申请的农场/或工厂进行实地

考察和面谈, 文件审查等来核实贵司相

关操作是否符合有机标准的要求。

By the initial inspection, the compliance 
with the requirements of relevant 
organic regulation/ guidelines shall be 
checked and verified on-site in the 
applied farm/ or processing factory or 
entity by the assigned inspector/auditor 
through relevant files/records review, 
on-site observation and interview with 
the responsible.

在审核贵司符合相关的有机标准后，

您将收到我们的证书。此时您认证的

产品便可以作为有机产品销售了。

Upon fulfilment of all requirements, 
you will receive the certificate from 
us. Organic products may now be 
marketed as such.

为确保您的有机认证的延续

性，请定期接受检查，至少每

年需安排一次现场检查。

In order to keep the continuity 
of the certified organic project, 
a follow-up on-site inspection 
shall be conducted annually. 

首次检查
Initial inspection

证 书
Certificate issuing

保持认证
Follow-up 

inspections
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Kiwa BCS 可以帮助您

Your benefits 

增长利润
Kiwa BCS有机认证可以引领

您进入新的市场，更好地帮

助您满足客户的需求，从而

助力您拓展业务，实现新的

利润增长点。

满足客户需求

客户对有机产品的需求量日

益增长，具备有机认证的您

更易与您的客户建立信任，

提高复购率。

致力于可持续发展
表明您对应对气候变化、

生物多样性和生态环境保

护的持续支持。

保护供应链
有机认证为有机产品供应

链中的各个环节提供了一

个公平公正的竞争环境。

提高竞争力

通过认证帮您建立标准化生

产体系，规范产品生产过

程，持续提升企业竞争力。

提升品牌形象
通过相应有机标准认证的有

机产品,可粘贴相应的有机标

志,赋予产品高端品牌形象。

彰显您对质量的承诺
有机认证可以向您的客户、合

作伙伴和员工证明您的产品符

合相关的有机标准要求。
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节约认证成本
Kiwa BCS可同时为您提供不同国家

和地区有机标准一站式认证服务，

省心省力。



Boost your profits
by offering you access to new markets and helping to meet your 
customers’ demands, organic certification can surely boost your business. 

Meet customers’ expectation
as the market demands for organic products is flourishing nowadays, 
successful qualification of your organic operation will definitely create 
more trust of your customers on you and hence enhance repurchasing 
possibility of your product. 

Improve competitiveness
customers are increasingly demanding organic products; you show them 
your credentials with e.g. the Euro Leaf label. 

Inspection once, recognized globally
through our one-stop organic certification services for diversified organic 
standards in Kiwa BCS, your certified organic products shall have an access 
to global market. 

Demonstrate your commitment to quality
certification shows customers, partners and employees your products meet 
the required quality standards. 

Contribute to sustainability
show your support for global goals on climate change, biodiversity and 
environmental protection. 

Support farmers in your supply chain
EU organic certification creates a level playing field for farmers, including 
those non-EU countries who would like to export to the EU.
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Highlight the organic attributes of your products
by authorizing to label your products with specific organic labels, it certainly 
shows that your products have meet the corresponding organic standards.



About 
Kiwa BCS

Kiwa BCS ÖKO-Garantie GmbH在1992年根据欧盟有机法规（EEC 2092/91）注

册成为德国首家认证机构。Kiwa BCS在欧洲、美国和日本等国享有极高的声望，

多年来积极参与有机农业各个领域中的合作、持之以恒地对有机保证体系进行研

究与探索，积累了丰富的认证检查和管理经验，为全球客户提供高效、优质认证

服务打下了坚实基础。

In 1992, Kiwa BCS Öko-Garantie GmbH became the first German certification body 

registered under the Organic Regulation of the European Union (EEC 2092/91). Since 

then, Kiwa BCS Öko-Garantie GmbH has become very well established in the 

European market and gained a strong international presence in organic sector. 
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Kiwa BCS总部设在德国，并在以下国家设有分公司或办事处：

亚洲：中国、日本、沙特阿拉伯、韩国

欧洲：西班牙

东欧：保加利亚、罗马尼亚和土耳其

拉丁美洲：巴西、智利、哥伦比亚、哥斯达黎加、古巴、厄瓜多尔、危地马拉、

多米尼加共和国、墨西哥、巴拉圭、秘鲁和乌拉圭

非洲：埃塞俄比亚、南非和突尼斯

With its technical headquarters in Nuernberg , Germany and due to the 
market expansion, Kiwa BCS has set up numerous branch companies or 
local offices in different regions as following: 

Asia: China, Japan, Saudi Arabia, South Korea

Europe: Germany and Spain

Eastern Europe: Bulgaria, Romania and Turkey

Latin America: Brazil, Chile, Colombia, Costa Rica, Cuba, Ecuador, Guatemala, Dom. 

Republic , Mexico, Paraguay, Peru and Uruguay

Africa: Ethiopia, South Africa, Tunisia
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Kiwa 是一家检测、检验、认证的公告实体，是独立公正的

TIC 行业全球引领者，是国际 TIC 理事会全球董事会成员。

Kiwa 提供实验室、（依法的）检验、审核和认证业务，并

通过严格分离的培训、咨询和数据服务来支持和强化这些

业务的专业性和可靠性。Kiwa 服务的客户几乎涵盖所有领

域，包括企业和公共部门。无论身处何处，您始终都可以

信赖 Kiwa，我们致力于为您的产品、服务、流程、（管理）

体系和员工传递信任。

Kiwa 拥有 12000 多敬业的员工，遍布在欧洲、亚洲、北

美洲、拉丁美洲和大洋洲超过 35 个国家为您提供支持。

集团总部位于荷兰的赖斯韦克（Rijswijk, Netherlands），

中国区域总部位于北京。
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Kiwa 是 SHV 家族企业的成员。SHV 控股是荷兰最大的

家族企业之一，成立于 1896 年。



Kiwa is a TIC company – we are an independent, impartial global leader in 

Testing, Inspection and Certification. We offer laboratory, (statutory) 

inspection, auditing and assurance activities, supported and strengthened by 

(strictly separated) training, consultancy and data services. Our customers are 

in virtually all markets and in both the private and public sectors. Wherever 

they are, they can count on us to create trust in their products, services, 

processes, (management) systems and employees. We support them with 

more than 12,000 engaged employees, working from over 35 countries across 

Europe, Asia, North and Latin America and Oceania. The Kiwa headquarters are 

in Rijswijk, the Netherlands. We are a member of the global SHV Family of 

Companies. 

Asia

ANZ Pacific

Europe Nardics

Europe Central

Vinçotte

North America

Latin America

Europe South
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Kiwa BCS China:

    

湖南欧格有机认证有限公司

Kiwa BCS Öko-Garantie China Co., Ltd.

地址:湖南省长沙市芙蓉区隆平高科技园隆平路869号东科园第13栋17层

Address: 17F, No.13 Buliding, Dongkeyuan, No.869 Longping Road, Longping 

Hi-tech Park, Furong District, Changsha City, Hunan Province, China 

邮编Postcode:410127

Tel: +86 (0) 731 84680088

E-mail: fangbs@kiwa-bcschina.com    

           info@kiwa-bcschia.com

网址Internet：http://www.kiwa-bcschina.com

Kiwa BCS总部：

Kiwa BCS Öko-Garantie GmbH

Marientorgraben 3-5 90402 Nürnberg                              

Deutschland/ Germany

Tel. +49(0)911/42 43 9-0

Fax(International Depart.):+49(0)911/42 43 9-71

Fax(National Depart.): +49(0)911/49 22 39

E-mail: DE.Info.BCS@kiwa.com

Internet: www.kiwa.com


